



European Superkart Championship Info

08.05.2018



At the meeting of the CIK-FIA Commission in Paris on 7th May, 2018, it was decided that mono cylinder engines would be accepted as part of the CIK-FIA European Superkart Championship on an exceptional basis and for this season only. There will be no separate classification according to the types of engine.

Entries for the first Donington Competition will still close on 10th May (23.59 CET).

Calendar of the 2018 CIK-FIA European Superkart Championship

03/06: Donington (GBR)

19/08: Assen (NLD)

28/10: Le Mans (FRA)

Info Championnat d'Europe Superkart

Lors de la réunion de la Commission CIK-FIA du 7 mai 2018 à Paris, il a été décidé que les moteurs monocylindres seraient acceptés dans le cadre du Championnat d'Europe CIK-FIA de Superkart à titre exceptionnel et pour cette saison seulement. Il n'y aura pas de classement séparé selon les types de motorisation.

La clôture des inscriptions pour la première Compétition de Donington reste fixée au 10 mai (23.59 CET).

Calendrier du Championnat d'Europe CIK-FIA de Superkart 2018

03/06 : Donington (GBR)

19/08 : Assen (NLD)

28 /10 : Le Mans (FRA)